
Aan de leden van de Staten van de Provincie Noord-Holland,

Geachte dames en heren,

In het Noord Hollands Dagblad van 12 februari 2021 las ik een artikel over steun van de Overheid 
voor Tata Steel.

Nu is het bekend dat Tata Steel veel energie gebruikt. Er is bij Tata Steel ook sprake van, wellicht 
geweest, om een "fabriek" voor het opwekken van waterstof te bouwen.

Zou het een goed idee zijn om de in het artikel bedoelde steun om te zetten in samenwerking? Tata 
Steel en de Overheid, b.v. de Provincie, zouden dan op het terrein van Tata Steel een veel grotere 
"fabriek"voor waterstof kunnen bouwen. Het waterstof zou dan via het huidige aardgasnet naar de 
woningen gebracht kunnen worden. Ook zouden tankstations waterstofpompen kunnen krijgen.

Wellicht kunnen daardoor ook de problemen met de actieradius ven elektrische OV bussen worden 
opgelost.

Met vriendelijke groet,

Dhr. Ipema


